
 
 

Årsmelding 2019, Rissa Seilforening (RSF) 
STYRET 2019:  ARNAR UTSETH  LEDER  

IVAR ROSTAD   NESTLEDER & KASSERER 
KARI SLETTEN   STYREMEDLEM 
INGVAR ØYDVIN    STYREMEDLEM  
 ANNE HOVSTEIN FURUNES STYREMEDLEM 

 

HOVEDTRENER: KARI SLETTEN 

TRENERE:  VEGARD HEIDE OG IVAR ROSTAD 

ANT. MEDL. 2019:  61  

 

Om styret og medlemsmassen: 
Styret har hatt 4 møter i 2019 inkludert årsmøtet. I tillegg oppstart/info møte i mai. 
Medlemsmassen er 61 medlemmer. Antall aktive seilere utgjorde i 2019 totalt 15 barn og 
unge. Dette er en økning fra 2018. (10 seilere)  

 

Om flåten: 
Vi har 6 FEVA som vi i 2019 har utført noe vedlikehold på, men vi må fortsette 
opprustingen også i 2020 da det fortsatt gjenstår vedlikehold. Det samme gjelder for våre 
3 TERA. Våre 3 Optimister er 5 år gamle og i bedre stand. Sikkerhetsbåtene har i 2019 
fungert bedre enn forrige år. En hovedgrunn er at vi i år har kjøpt inn ny motor for kr. 
29.952 på den største sikkerhetsbåten. Gammel motor ble solgt på Finn for kr 2.000. 
Seilforeningen disponerer tre sikkerhetsbåter. To tilhører RSF. Den tredje er privat, men 
lånes ut til seilforeningen. Antall båter på trening vurderes fortløpende utfra sikkerhet og 
treningshensyn ved flere grupper.  

 

 



Om anlegg: 
Fallet har vært, og er Rissa Seilforenings base. Det har også i år vært arbeidet videre med 
å få bygget eget seilanlegg i Fallet. Styret har fungert som byggekomite. Status ved 
utgangen av 2019 er at egen reguleringsplan for Fallet er igangsatt av kommunen. Vi kan 
forvente at reguleringsplanen blir klar medio 2020. Indre Fosen Padleklubb og Speidern 
ønsker fortsatt å være i samme bygg som oss og inngår i søknaden. Styret forholder seg 
fortsatt til vedtak i årsmøtet 2018 og vil fremme et ekstraordinært årsmøte når tiden er 
inne. Derfor ingen egen sak om dette på årets årsmøte.   

Vi har i 2019 også søkt om en midlertidig forlengelse av flytebryggen med 20 meter. Vi 
har en slik brygge liggende på Nøst. Fått fra våre venner i Petterhavna. Denne søknaden 
fikk negativ tilbakemelding fra Fylkesmannen. Kommunen har derfor valgt å la 
forlengelsen inngå som en del av reguleringsplana. 

Vi har fått tilgang på vann fra kommunen for spyling av båtene. 

Lagring i sesongen skjer i og utenfor kommunens og VGS sine naust. Utenfor sesong 
lagres nå utstyr hjemme hos Heide, Øydvin, Rostad. Takk til alle familiene! 

 

Om aktiviteten: 
Vi har i år hatt flere aktive seilere enn i fjor. Det er en gruppe med nye. I tillegg er det en 
gruppe med meget erfarne jolleseilere.  Vi har i år hatt tre trenere med Kari Sletten som 
hovedtrener. Samt Vegard Heide og Ivar Rostad. Trenerteamet er en stor ressurs for RSF. 
Antall treninger i år var 16. Det har ikke vært seiling for voksne denne sesongen heller. 

30. mai seilte vi «Botn rundt» med 5 Fevaer. Populært tiltak som nå er blitt en tradisjon 
med servering av boller og kaffe/saft fra badeflåte ved Flyta. Takk til Flyta! 

Seilforeningen har i 2019 holdt seileruke for unger i samarbeid med Frivillighetssentralen. 
Vi hadde over 2 dager 24 unger i seilbåt. I tillegg til trenerne brukte vi egne unge seilere 
som instruktører. Disse gjorde en utmerket innsats i år også. 

RSF arrangerte treningsleir i Fevåg. Det er tredje året vi har gjort det. 7 seilere og 6 ledere 
var med. Flere erfaringer er høstet. Se egen evaluering. Det er et ønske fra seilerne og 
lederne å gjøre noe tilsvarende i 2020 også, hensyntatt erfaringene fra i år. 

RSF deltok på Rissamartnaden for tredje gang. Kanskje litt dårligere plassert, men bra dag 
og interesse fra publikum. Vi opplever fortsatt at det er en del som ikke vet at det finnes 
seilforening i Rissa. Vi mener dette gir god profilering for en rimelig penge. 

Som rekrutteringsarbeid var vi også i år på Åsly skole med to båter og instruktører i 
langfri. Dette har effekt på rekruteringen og vi planlegger tilsvarende opplegg også for 
2020. 



Sportslige prestasjoner: 

14 september ble RSFs 9. klubbmesterskap arrangert ved Sjølyst seilsportarena i Botn. Det 
ble konkurrert i klassen Feva. 3 båter med samlet 6 deltakere. Klubbmestere i 2019 ble 
Edvart Johnsen og Arn Utseth.  

29. september deltok Viljar Øydvin/Arn Utseth og Ivar Karlson/Henrik Mauseth i 
kretsmesterskapet i Trondheim i klassen Feva. Det var totalt 4 båter som deltok i 
Fevaklassen, og det blei seilt 5 seilaser. Viljar og Arn har nok blitt for store for Feva når 
det er lite vind, men da vinden tok seg opp var de best og vant siste seilas. Det holdt da til 
2. plass sammenlagt. Ivar og Henrik ble nummer 4, men presterte kanskje vel så bra tatt 
hensyn til at de aldri har deltatt i en slik regatta. Det kan bli mange gode opplevelser 
framover hvis de fortsetter utviklingen. Det ble også konkurrert i klassene Optimistjolle, 
Laser og Yngling på den samme banen. Mye båter og mye liv, og en stor opplevelse på 
Trondheimsfjorden. 

Vi opplever at aktiviteten i laget generelt er på et høyt idrettslig og faglig nivå. 

Om økonomi:  

Vi eier 6 Feva med utvidet seilgarderobe, 3 Tera med standard seil og et liteseil, 3 
Optimister og 2 sikkerhetsbåter. RSF er gjeldfri, og har Kr. 59.916 på bok, hvorav kr. 
35.000 er satt til side i fond med tanke på utskifting av mer kostbart utstyr. Avsetningen 
brukte vi av i år til ny motor. Økonomien er slik den bør være; nok til å holde oss med 
reservedeler og litt til uforutsette utgifter til seil og motor. Det er imidlertid store 
kostnader på slitasje og verditap på utstyr. Dette forventes å videre belaste økonomien i 
årene som kommer. Inntekter kommer i hovedsak fra offentlige tilskuddsordninger hvor 
vi i år har fått til i underkant av kr 23.000. RSF inngikk i 2019 en ny samarbeidsavtale med 
Rissa kraftlag hvor vi får kr 5.000 per år i tre år. Gjennom godt utført søknad fikk vi i år 
25.000 kroner fra Fosen BHT ifm at de avsluttet firmaet. Beholdningen gikk til lag og 
foreninger for unge i Indre Fosen. RSF fikk den største potten! Pengene blir regnskapsført 
i 2020.  
 

Leder RSF, 30. januar 2020 
Arnar Utseth 

 


